

BİLGİ NOTU

31.07.2025 Tarihinde taraflar arasında gerçekleştirilen görüşmede yürürlük tarihleri 2025 yılı içinde olan Kamu Kesimi Toplu İş Sözleşmeleri hakkında aşağıdaki maddeler görüşülmüştür.

1. TABAN ÜCRET VE SEYYANEN ZAM

- a) **Taban Ücret:** Günlük Brüt Çıplak Ücreti 1400TL/Günün Altında Olanların Ücreti 1.400 TL/Gün'e Çekilmiştir.
- b) **Seyyanen Zam:** Günlük Çıplak Brüt Ücreti 1400 TL/Gün'ün Üzerinde Olanlara 40 TL/ Gün Seyyanen Zam Yapılmıştır.

Not: a) maddesinden faydalanan b) maddesinden faydalanamayacaktır.

2. ÜCRET ZAMLARI

a) Birinci Yıl Birinci Altı Ay Zammı:

İşçilerin ücretleri 1. Maddedeki taban ücrete çekildikten ve taban ücret dışında kalan ücretlere seyyanen zam eklendikten sonra brüt çıplak ücretlerine yürürlük başlangıç tarihinden geçerli olmak üzere birinci yıl birinci altı ay için %24 oranında zam yapılacaktır.

b) Birinci Yıl İkinci Altı Ay Zammı:

İşçilerin birinci yıl ikinci altı ayının ilk günündeki brüt çıplak ücretlerine 50 TL/Gün seyyanen zam yapılmıştır.

İşçilerin seyyanen zam yapılmış ücretlerine birinci yıl ikinci altı ayın ilk gününden geçerli olmak üzere %11 oranında zam yapılacaktır.

(HAZİRAN 2025-ARALIK 2025 ENFLASYON DEĞİŞİM ORANI %11'i AŞARSA AŞAN KISIM 2. YIL BİRİNCİ ALTINCI AY ZAM ORANINA İLAVE EDİLECEKTİR.)

c) İkinci Yıl Birinci Altı Ay Zammı:

İşçilerin ikinci yıl birinci altı ayının ilk günündeki brüt çıplak ücretlerine %10 oranında zam yapılacaktır.

(OCAK 2026 – HAZİRAN 2026 ENFLASYON DEĞİŞİM ORANI %10'u AŞARSA, AŞAN KISIM İKİNCİ YIL İKİNCİ ALTINCI AY ZAM ORANINA İLAVE EDİLECEKTİR.)

D) İkinci Yıl İkinci Altı Ay Zammı:

İşçilerin ikinci yıl ikinci altı ayının ilk günündeki brüt çıplak ücretlerine ikinci yıl ikinci altı ayın birinci gününden geçerli olmak üzere %6 oranında zam yapılacaktır.

(HAZİRAN 2026 – ARALIK 2026 ENFLASYON DEĞİŞİM ORANI %6'u AŞARSA, AŞAN KISIM İKİNCİ YIL İKİNCİ ALTINCI AYIN SON GÜNÜNDEKİ ÜCRETLERİNE TAKİP EDEN AYIN İLK GÜNÜNDEN GEÇERLİ OLMAK ÜZERE ÜCRETLERİNE İLAVE EDİLECEKTİR.)

3. 1 Mart 2025 Yürürlük başlangıçlı toplu iş sözleşmeleri kapsamında çalışan işçilerin taban ücret, seyyanen zam ve birinci yıl birinci altı ay zammı yapıldıktan sonra oluşan ücretlerine ve ücrete bağlı ödemeler ile maktu ödemelerine önceki dönem enflasyon farkından kaynaklı %3,68 oranında zam yapılacaktır. 1 Şubat, 1 Nisan ve 1 Mayıs 2025 gibi farklı yürürlük başlangıcı olan sözleşmelerde yukarıdaki gibi enflasyon farkı oransal olarak hesaplanarak zam yapılacaktır.

4. Yayınlanacak olan listede belirlenen kurumlarda çalışan işçilere %7 oranında, diğer kurumlarda çalışan işçilere ise %3 oranında ilave prim verilecektir. Bu prim tüm işçilerin aldığı prim esas alınarak mevcudun üstüne eklenecektir.

5. Taban ücret düzenlemesine rağmen ücretleri düşük kalan işyerlerindeki ücretler işe giriş ücreti ile gerekli düzenlemeler yapılacaktır.

İkramiyeler, maktu ödemeler, işyerlerine özgü sorunlar ve diğer düzenlemeler daha sonra protokol metni ile birlikte paylaşılacaktır.

6. Toplu iş sözleşmesinden kaynaklanan farklar en kısa sürede ödenecektir.